
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 698

Vil ministeren oplyse, hvilke sanktionsmuligheder – foruden krav om tilbagebetaling – er

det muligt at pålægge producenten, såfremt det bevises, at Japan Tobacco International

har ladet deres produkter med gamle stempelmærker overgå til forbrug efter den 1. april

2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Per Larsen (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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